
                                PROTOKÓŁ NR  II N/2011 
z II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu,

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w
Tłuszczu w dniu 9 maja 2011 roku. 

Początek  godz. 11 00

Zakończenie  godz. 11.30

            W II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych
uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % składu radnych.
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości
zaproszonych stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokółu.

Ad1.Otwarcia II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał
Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy i odczytał porządek obrad. 

Ad2.  Przewodniczący Rady stwierdził  quorum,  w związku z  czym obrady i
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad3. Protokół z V Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto przy 14 głosach
„za” i 1 głosie „wstrzymującym  się”.

Ad4. Rozpatrzenie projektów uchwał:

          a) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2011

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Halina Kusak, Skarbnik Gminy  – proszę Państwa, w projekcie uchwały
budżetowej mamy zmiany dotyczące pożyczki na wyprzedzające finansowanie.
Dotyczy to zadania inwestycyjnego budowa wodociągu w miejscowości
Jarzębia Łąka i Postoliska. Jest to kwota 1 318 038,18 zł. W ubiegłym roku
została podpisana umowa na tę pożyczkę. Pierwsza transza została
wykorzystana w 2010 r., natomiast w uchwale budżetowej na 2011 r. ta
pożyczka w kwocie 1 318 038,18 zł została zapisana jako przychody i jako
rozchody. Ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa miała uwagi w tym
temacie, w związku z tym ta kwota została wyłączona z przychodów i z



rozchodów w załącznikach do uchwały budżetowej i wprowadziliśmy zapis w
samej uchwale, że ustala się limit zobowiązań do zaciągnięcia i spłaty w 2011 r.
pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 1 318 038,18 zł. W
następnym punkcie upoważnia się Burmistrza Tłuszcza do zaciągnięcia i spłaty
w 2011 r. pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze
środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 1 318 038,18 zł.
Pożyczka ta będzie zaciągnięta w 2011r. To zadanie ma być zrealizowane do 30
czerwca 2011r., po czym wystąpimy o pożyczkę i w momencie, kiedy
otrzymamy środki z budżetu Unii Europejskiej, ta pożyczka zostanie spłacona.
W związku z tym, że nastąpi to w ciągu 2011roku., nie zostało to w tej chwili
wprowadzone do przychodów i do rozchodów. 
Zmiany  dotyczące  paragrafów  dotyczą  wydatków  współfinansowanych  z
budżetu krajowego i  z  budżetu Unii,  to  jest  w dziale 85395, tak jak  jest  w
uzasadnieniu i w planie wydatków na przedsięwzięcia realizowane z funduszu
sołeckiego, dotyczy to działu 900 rozdział 915 § 6050 i § 6060. W związku z
tym,  że  pożyczka  ta  została  wyłączona z  przychodów i  z  rozchodów uległ
zmianie załącznik,  który przedstawia przychody i  rozchody. Wydatki  zostały
zaktualizowane według stanu na dzień dzisiejszy po zmianach.
Dochody obecnie wynoszą 45 713 912,29 zł, wydatki 49 296 749,60 zł. Wynik
budżetu nie ulega zmianie i wynosi 3 582 837,31 zł. Przychody ogółem, czyli
kredyty,  które  będą  zaciągnięte  w  ciągu  2011  roku,  bez  tej  pożyczki  na
wyprzedzające finansowanie, to kwota 6 660 786,87 zł. Natomiast spłaty, czyli
raty  kapitałowe,  które  zostaną  spłacone  w  2011  roku,  bez  pożyczki  na
wyprzedzające finansowanie, to kwota 3 077 949,56 zł.

Radny, Mirosław Sobczak  zabierając głos powiedział, że w uzasadnieniu do
powyższej uchwały w punkcie 5 jest zapis: „ w planie wydatków na
przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu Sołeckiego w dziale 900
rozdz. 90015 zmieniono  §6060 na § 6050 oraz w dziale 754 rozdz. 75412
zmieniono §6050 na § 6060”. Wyjaśnił, że ta zmiana została już dokonana na
poprzedniej Sesji w dniu 29 marca 2011 r.

Pani Skarbnik – tak, proszę Państwa, ta zmiana została dokonana w samej
uchwale budżetowej 29 marca br, natomiast zmiany wprowadzamy w
załączniku o funduszu sołeckim.

Radny Mirosław Sobczak   – ta zmiana już została wykazana w funduszu
sołeckim.

Na wniosek Pani Skarbnik, Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową
przerwę.
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Pani Skarbnik -  w uchwale z 29 marca 2011r. zakup samochodu strażackiego,
zarówno w uchwale, jak i w załączniku majątkowym i w załączniku wydatków
na przedsięwzięcia realizowane z funduszu sołeckiego miał prawidłowy
paragraf 6060. Pani Skarbnik podziękowała  radnemu Sobczakowi za zwrócenie
uwagi i poprosiła o wykreślenie w uzasadnieniu w punkcie 5 fragmentu „oraz w
dziale 754 rozdział 75412 zmieniono §6050 na §6060”.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany
Uchwały Budżetowej na rok 2011 wraz z naniesionymi poprawkami.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IIN/50/ 2011  w
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej  na rok 2011 ( załącznik nr 5 do
niniejszego protokółu).

          b) w sprawie zmiany Uchwały Nr V/38/2011 Rady Miejskiej w 
              Tłuszczu z dnia 29 marca 2011r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
              Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2011-2020.

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały.

Pani Skarbnik – proszę Państwa, ta uchwała jest konsekwencją uchwały
podjętej przez Państwa odnośnie zmian w uchwale budżetowej. Zostały
zmniejszone przychody i rozchody. Również w Wieloletniej Prognozie
Finansowej należy zmniejszyć przychody i rozchody. Zostały uaktualnione
dochody i wydatki na koniec kwietnia. Jeśli chodzi o zadłużenie na koniec roku,
ono nie uległo zmianie. Ta pożyczka była planowana na wyprzedzające
finansowanie zarówno do zaciągnięcia w tym roku jak i do spłaty, w związku z
tym zadłużenie nie uległo zmianie na koniec roku, a pozostałe lata są bez zmian.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższa uchwałę.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IIN/51/2011 w
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu Nr V/38/2011 z dnia 29
marca 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz
na lata 2011-2020 ( załącznik nr 2 do niniejszego protokółu). 
 
Ad 5. Zamknięcia obrad II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu
dokonał Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Po zakończeniu obrad głos zabrał jeszcze Burmistrz, Paweł Marcin
Bednarczyk, który poinformował, że Zarząd Województwa Mazowieckiego w
dniu 26 kwietnia 2011r. zatwierdził  uchwałę w sprawie wstępnego wyboru
projektów do dofinansowania przywróconych do oceny po uznaniu protestu
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wnioskodawcy  za zasadny, uszeregowanych w kolejności malejącej liczby
uzyskanych punktów, ocenionych w ramach konkursu zamkniętego z
preselekcją trwającego od 6 października 2008 r. RPOWM/4.1/1/2008 dla
Działania 4.1 „Gospodarka  wodno ściekowa” Regionalnego Programu
Operacyjnego  Województwa  Mazowieckiego 2007-2013. Z tej uchwały
wynika, że nasz duży projekt otrzyma dofinansowanie, niestety nie w całej
kwocie, ale w kwocie 20 297 426,58 zł. Natomiast ta kwota będzie jeszcze
przeze mnie negocjowana. Być może ulegnie zmianie na większą.

Radny,  Robert  Szydlik -   czy  mimo  zmniejszenia  dofinansowania  będzie
trzeba realizować to zadanie w całości czy będzie ono ograniczone.

Pan Burmistrz – najprawdopodobniej warunkiem, żebyśmy dostali te pieniądze
będzie realizacja całego przedsięwzięcia , tego projektu na zwodociagowanie
Centrum, Borek i osiedla Długa i kanalizacja osiedla Słoneczna.
Drugą informacją, którą chciałem Państwu przekazać jest to, że w dniu
dzisiejszym zostały otwarte oferty w przetargu na rozbiórkę fundamentu.
Najtańsza oferta wynosiła 36 900 zł, najdroższa 98 400 zł.

Pan Burmistrz wyjaśnił jeszcze, czego dotyczył protest, o którym wspomniał
wcześniej. Powiedział, że chodzi o to, że w 2008r. został zgłoszony przez
Gminę Tłuszcz projekt, który uzyskał odpowiednią ilość punktów i został
zakwalifikowany do dofinansowania. Następnie Mazowiecka Jednostka
Wdrażania Programów Unijnych przeprowadziła po raz drugi weryfikację
wniosku i obniżyła nam ilość punktów. W związku z powyższym tracąc cztery
punkty wniosek stanął pod tzw. kreską i nie dostał dofinansowania. Było
złożone odwołanie i zostało ono uwzględnione.

Głos zabrał jeszcze Dyrektor Gimnazjum w Tłuszczu, Waldemar Sitek – mili
Państwo, chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi, Panu Przewodniczącemu
za patronat nad piknikiem, który odbędzie się 29 maja na placu Gimnazjum.
Dziękuję  też  Radnym,  którzy  przekazali  pieniądze na  ten cel  i  tym samym
włączyli się we współorganizację tego pikniku. W tym roku będziemy poruszać
i wzmacniać rolę rodziny oraz propagować zdrowy styl życia. Już zapraszam w
dniu 29 maja, plac Gimnazjum, od godz. 12:00 do godz. 20:00.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
Bożena Brzozowska  
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